

ألفا روميو سبايدر 2.0 فيلوتشي



03 - 1982

XXXXXX XXX XXXXXX

126'900 KM

رمادي معدني - جلد أسود

Metallic Grey - Leather Black

التسليم السويسري، هارد توب، مالك واحد

Swiss Delivery, Hard Top, One Owner

تم تسليم سيارة Veloce 2.0 Spider Romeo Alfa الرائعة الجديدة في سويسرا، مالك واحد فقط، يتم الاعتناء بها جيدًا، مؤهل للمحاربين القدامى، ومجهزة بمحرك طنين 2.0 لتر 4 أسطوانات بقوة 130 حصان، سقف صلب أصلي.

Superb Alfa Romeo Spider 2.0 Veloce delivered new in Switzerland, only one owner, well cared for, veteran eligible, equipped with the whirring 2.0L 4 cylinders engine of HP 130, original Hard top.

التوفر والاختيار: الاختيار فقط عند التعيين بعد المناقشة. ومن الأفضل دائمًا تحذيرنا من قدومك حتى نضمن لك أفضل خدمة.

Availability & test: Test only on appointment after discussion. It is always better to warn us of your coming so we can assure you the best service.

الضمان: ضمان كاروجاتي الكامل لمدة 3 أشهر أو 3000 كيلومتر من التسليم. الضمان متضمن في سعر العرض.

Warranty: Carugati full warranty of 3 months OR KM 3'000 from delivery. Warranty included in the offering price.

الصور والخيارات والتاريخ: عند الطلب، يسعدنا تقديم عناصر إضافية عبر البريد.

Pictures, Options & History: On request, we gladly provide additional elements by mail.

حزمة التسليم في سويسرا: الفحص الفني (إذا لزم الأمر)، وإجراءات التسجيل، والتطهير، وماء الخزان بالكامل، وملصق الطريق السريع. كل ذلك متضمن في سعر الطرح.

Switzerland Delivery Pack: Technical inspection (if needed), registration procedure, cleansing, full tank filling and highway sticker. All included in the offering price.

ويسري، سقف صلب

